

《单词百科:untransformed是什么意思?untransformed怎么发音?untransformed的解释和用法》

英语单词untransformed是什么意思?untransformed怎么读?untransformed怎么发音?简答网为您整理了untransformed的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



untransformed的意思

1、未改变的;

untransformed的双语例句

1、Wiesner reactions of white parts in mottled red stems of transgenic plants displayed typical purple red like untransformed plants, while that of red-brown parts showed red color, which more testified the relationship of lignin content with stem color in transgenic plant.

茎杆为红褐色斑块的株系中，红褐色部分的Wiesner反应呈红色，白色部分与对照相同，呈典型紫红色，进一步证明颜色改变与转基因株系木质素含量的关系。

2、Comparative study of insulin receptor tyrosine kinase and its endogenous substrate in transformed and untransformed K-562 cells

转化前后K-562细胞胰岛素受体酪氨酸蛋白激酶活性及内源性底物的研究

3、The index of salt damage in transgenic plants was 15.8% lower than that in untransformed control plants.

转基因株系的平均盐害指数较对照低15.8%；

4、Protein content of potato tubers transformed than untransformed potato tuber protein content increased.

转化马铃薯块茎中蛋白质含量比对照马铃薯块茎中蛋白质含量增加。

5、The measurement of endogenous cytokinin showed that the transformed shoots produced 14 times as much iso-pentenyl adenosine as untransformed shoots did.

气相色谱法测定内源细胞分裂素的结果表明，转化苗的异戊烯基腺苷的含量是正常苗的14倍。

6、Significant variations were found in tree height, diameter at breast height, volume, and survival rate between the transgenic and untransformed control plants.

转基因株系与对照株系间树高、胸径、材积和保存率的差异均达到极显著水平；

7、The first of those points about the size of the data to be rendered versus the size of the original, untransformed data bears a little extra consideration.

上述第一点对比要呈现的数据的大小和原始的、未转换的数据的大小需要额外说一下。

8、Under high temperature (35), the photosynthetic rate of PEPC transgenic rice plant was higher over 17.5% than that of untransformed rice.

在高温（35）下，转PEPC基因水稻的光合速率比原种高17.5%。

9、A new fuzzy synthetic evaluation criterion and method are given. The new fuzzy synthetic evaluation criterion and method have some important characteristics as follows: using directly untransformed data; avoiding loss of original information;

提出了一个新的模糊综合评判标准和方法，指出新的模糊综合评判标准和方法的重要特性在于直接使用未转换的数据，避免丢失原始信息，避免增加干扰信息。

10、17 amino acids in transformed potato were significantly higher than untransformed potato.

转化马铃薯中17种氨基酸含量明显高于对照马铃薯。

以上是简答网为您整理的untransformed怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于untransformed的用法、untransformed的释义、untransformed的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/untransformed>

